
AKADEMICKÝ SENÁT 
Stavebnej fakultyŽilinskej univerzity v Žiline 

Z á z n a m 

z 2. zasadnutia AS SvF UNIZA vo funkčnom období 2018 až 2022, ktoré sa konalo 

vo štvrtok 26.04.2018 o 8:00 hod. v zasadačke dekana AE307 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny – pozri príloha 

Ad 1) Otvorenie a schválenie programu 

Zasadanie viedol predseda AS SvF UNIZA prof. Decký. Privítal členov AS SvF UNIZA a otvoril rokovanie 
senátu s návrhom na schválenie programu: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Voľba tajomníkaAS SvF UNIZA 
3. Schválenieoverovateľov zápisu 
4. Schválenie návrhu dekana SvF UNIZA na vymenovanie členov Vedeckej rady SvF UNIZA 
5. Prerokovanie a schválenie Výročnej správy o činnosti SvF UNIZA za rok 2017 
6. Prerokovanie a schválenie Správy o hospodárení SvF UNIZA za rok 2017 
7. Rôzne 
8. Záver 

Nasledovalo hlasovanie o predloženom programe zasadania. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 
Za: 10 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

Stav: schválené 

Ad 2) Voľba tajomníka AS SvF UNIZA 

Podpredsedníčka senátu informovala členov senátu s návrhom na tajomníka senátu. Po vzájomnej 

konzultácii s návrhom súhlasila Ing. arch. Grúňová. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 
Za: 11 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

Stav: schválené 

Ad 3) Schválenie overovateľov zápisu 

Predseda senátu navrhol za overovateľov zápisuIng.Gocálaa Ing. Jančulu. Menovaníčlenovia senátu s 
návrhmi súhlasili.Hlasovanie o návrhu na zapisovateľa a overovateľov: 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 
Za:11 

Proti: 0 



Zdržal sa: 0 
Stav: schválené 

Ad 4) Schválenie návrhu dekana SvF UNIZA na vymenovanie členov Vedeckej rady SvF UNIZA 

Dekan prof. Vičan predložil senátu návrh na schválenie nových dvoch čestných členov Vedeckej rady 
SvF UNIZA, ktorí nahradzujú vo Vedeckej rade bývalých dekanov fakúlt z Brna a Prahy. Navrhovaní sú: 
prof. Ing. Miroslav Bajer, CSc. FAST VUT Brno a prof. Ing. Jiří Máca, CSc. ČVUT Praha. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 11 
 

prof. Ing. Miroslav Bajer, CSc. 
Za:11 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

Stav: schválené 

prof. Ing. Jiří Máca, CSc. 
Za:10 

Proti: 0 
Zdržal sa: 1 

Stav: schválené 

Ad 5) Prerokovanie a schválenie Výročnej správy o činnosti SvF UNIZA za rok 2017 

Dekan fakulty prof. Vičan odprezentoval Výročnú správu o činnosti SvF UNIZA za rok 2017.Poukázal na 
stále klesajúci počet študentov, na malé množstvo postupujúcich študentov z prvého do druhého 
ročníka bakalárskeho štúdia, na nezáujem študentov zapájať sa do ŠVOČ, na slabú publikačnú činnosť 
na doktorandskom štúdiu. Vyzdvihol, že za posledné obdobie sa zlepšil graduačný rast, ustálil sa počet 
publikácii v karentovanýchčasopisoch. V diskusii zodpovedal otázky členov AS SvF.  

Hlasovanie: 

Prítomní: 12 
Za:12 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

Stav: schválené 

Ad 6) Prerokovanie a schválenie Správy o hospodárení SvF UNIZA za rok 2017 

Dekan fakulty senátu predstavil Správu o hospodárení SvF UNIZA za rok 2017. Fakulta hospodári 
v kladných číslach. Správa bola prekonzultovaná doc. Remišovou s tajomníčkou fakulty. Doc. Remišová, 
poukázala na opakujúci sa nesúlad v účtovných zostatkoch na konci roka a počiatočných stavoch na 
začiatku roka, čím vzniká problém pri kontrole.Preto sa senát uzniesol, aby sa táto záležitosť 
prerokovala s ekonomickým odborom univerzity. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 12 
Za:12 

Proti: 0 



Zdržal sa: 0 
Stav: schválené 

Ad 7) Rôzne 

V rôznom bol doplnený program o bod schválenie Organizačného poriadku Stavebnej fakulty Žilinskej 

univerzity v Žiline v časti Príloha č. 1: Organizačná štruktúra Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity 

v Žiline. Dôvodom schvaľovania zmeny v Organizačnom poriadku je zmena pozície z odborného 

asistenta na pozíciu docent. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 12 
Za:12 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

Stav: schválené 
Predseda senátu informoval o ostatnom zasadnutí AS UNIZA, kde sa prerokoval rozpočet univerzity, 

ktorý bol prijatý a zaslaný na fakulty. 

V rámci rôzneho sa diskutovalo na tému ako prilákať potenciálnych študentov na fakultu. Ing. arch. 

Krušinský navrhol viac sa orientovať na výsledky výskumu s cieľom zvýšiť  povedomie širokej verejnosti 

o stavebnej fakulte, Ing. Masarovičová navrhlalepšie spropagovať odborové štipendiá, Ing. Šedivý 

navrhol motivovať študentov resp. záujemcov o štúdium štipendiami. Tajomníčka fakulty informovala 

o možnosti navýšenia podielu peňazí z rozpočtu SvF na štipendia.  

Ad 8) Záver 

Na záver predseda senátu poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí AS SvF UNIZA a 
zasadnutie ukončil. 

 
V Žiline, dňa 30. 04. 2018 
 
PRÍLOHY:  

 Prezenčná listina 
 

Zapisovateľ: Ing. Soňa Masarovičová, PhD.  ........................................................................... 

 

Overovatelia: Ing. Jozef Gocál, PhD.  ........................................................................... 

 

Ing. Miroslav Jančula   ........................................................................... 

 

 

.......................................................................... 
prof. Dr. Ing. Martin Decký 

predseda AS SvF UNIZA 


